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Grzegorz Płaczek przekazał tabletki jodku potasu, które chce
podawać Polakom rząd PiS-u, i przedstawia wynik laboratoryjnej
ekspertyzy.  Czy  zakupienie  ich  przez  rząd  za  30  milionów
złotych jest uzasadnione, skoro najgorszy scenariusz Polskiej
Agencji  Atomistycznej  dotyczący  elektrowni  jądrowych  na
Ukrainie mówi, że nie ma realnego zagrożenia radioaktywnego
dla  Polski  (na  Ukrainie  nie  używa  się  już  radiatorów
grafitowych  jak  w  Czarnobylu).
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